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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Anna Ekström (S)

2020/21:152 Familjedaghem

I kommunerna runt om i Sverige finns i dag förskolor i kommunal regi eller i 
fristående regi. Det finns även pedagogisk omsorg som kan vara familjedaghem 
eller olika flerfamiljslösningar i kommunal eller fristående regi. En familj är 
unik, och varje familj bör själv få bestämma vilken barnomsorgsform som 
passar just deras familj bäst. 

Kommuner diskuterar nu familjedaghemmens existens och inväntar nu den 
utredning som regeringen gör. I en del kommuner finns det kvar, och i andra 
kommuner har familjedaghem tagits bort för familjer. För mig är det självklart 
att familjen vet bäst vilken barnomsorgsform som passar just deras familj. Barn 
och deras föräldrar har olika behov och önskemål. 

Min fråga till utbildningsminister Anna Ekström är:

 

Hur kommer ministern och regeringen att arbeta för att familjer ska kunna välja 
vilken form av barnomsorg som passar dem bäst, och hur tänker ministern och 
regeringen uppmuntra kommunerna att erbjuda olika valmöjligheter i 
barnomsorgen?

………………………………………

Malin Höglund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-02
Besvaras senast
2020-10-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


